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News - ASRoma.pl

W ostatnich dniach pisze się w mediach o złości Romy w związku z

wydarzeniami z meczu z Bułgarią, a konkretnie kontuzją De Rossiego,

który zdaniem wielu nie powinien był wychodzić na boisko. Stanowisko w

tej sprawie zajął w wypowiedzi dla Sky Sport prezydent Włoskiej Federacji

Piłkarskiej, Giancarlo Abete. 

 

- Nie mam konkretnych informacji co do charakteru technicznego, ale nie sądzę, że

mógł zostać potraktowany z małą ostrożnością, dlatego, że De Rossi jest

profesjonalistą znającym swoje możliwości i również dlatego, że sztab medyczny na

poziomie reprezentacyjnym, niezależnie od dostępności zawodnika, weryfikuje czy

istnieją warunki do możliwości skorzystania z gracza. Myślę dalej, że chodzi tu o

inne problemy niż poprzednia kontuzja. Niestety gra się dużo, o czym przypominał

Tommasi i jest naturalnym, że mogą pojawiać się urazy.
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